
Formula Faucet �1

SINGLE HOLE FUACET INSTALLATION 單孔龍頭安裝說明

Installation Instructions 安裝說明
We recommend consulting a professional if your are unfamiliar with installing bathroom fixture. We 
accept no liability for any damage to the floor, walls, plumbing for personal injury during installation.
若若您不熟悉安裝⽔水龍頭，我們建議透過專業⽔水電師傅安裝。任何因為錯誤的安裝過程，發⽣生的地板破
壞、牆⾯面破壞或個⼈人受傷等問題，我們不進⾏行行退貨或賠償。

Helpful tools 輔助安裝⼯工具

Installation 安裝步驟

1. Flush hot and cold water supply lines to remove any debris that 
has accumulated in the supply lines that could damage the faucet. 

      打開冷熱供⽔水閥，排去管內的⼩小砂⽯石殘渣，否則將有損龍頭。

Adjustable WrenchTeflon Tape

Caution 注意
Always turn water off before removing existing or disassembling the faucet. Open faucet handles 
to relieve water pressure and insure that complete water shut-off has been accomplished.
在更更換或拆卸龍頭前，⼀一定要先斷掉⽔水源，然後打開龍頭釋放⽔水壓，並檢查⽔水路路，確保其徹底關閉。

3. From below, assemble the lower deck gasket, horseshoe and mounting nut to 
the mounting stud. Tighten the mounting nuts (do not over tighten). Connect 
the inlet supplies to the hot and cold water supply lines. Turn on the water for 
60 secs to check for leaks. 
安裝下墊圈、⽩白鐵墊塊和螺⺟母到全牙螺栓上，擰緊螺⺟母（勿太⽤用⼒力力，以免毀損

螺紋），分別把兩兩根入⽔水軟管接到冷熱供⽔水管上，最後打開龍頭，並檢查是否

漏⽔水。

2. Be sure mounting surface is dry and clean. Attach the body base (if included), upper deck 
gasket and the mounting stud to the underside of valve body and guide the inlet supplies 
through the deck. Position the faucet on the mounting deck. 

確保安裝檯⾯面上的清潔與乾燥。把底座（如果有包含）、上墊圈、全牙螺栓進入⽔水管套進龍頭   
閥體的底部，把入⽔水軟管穿進檯⾯面的孔洞洞，後將龍頭擺在正確的位置上。


